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工作电压 螺旋桨 油门 拉力 电流 输入功率 转速 效率 电机机壳温度

以下数据为室温 25°C、海平面高度的环境下，变化油门输入调节拉力测得。 电机温度为100%油门下电机运行10分钟温度。
Under the environment of sea level altitude, the data above is measured in room temperature of 25°C. 

The throttle input is able to adjust the tension, and the motor temperature is the temperature of the rated throttle running for 10 minutes.
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以下数据为室温 25°C、海平面高度的环境下，变化油门输入调节拉力测得。 电机温度为100%油门下电机运行10分钟温度。
Under the environment of sea level altitude, the data above is measured in room temperature of 25°C. 

The throttle input is able to adjust the tension, and the motor temperature is the temperature of the rated throttle running for 10 minutes.
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6.9 

8.1 

9.4 

10.8 

12.3 

13.9 
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4.6 
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4.4 

4.3 

4.2 

4.1 

4.0 

3.8 

3.7 

3.6 

3.4 

14.8V

(4S LIPO)

APC9x4.5E

Propeller

70℃  10min

工作电压 螺旋桨 油门 拉力 电流 输入功率 转速 效率 电机机壳温度

以下数据为室温 25°C、海平面高度的环境下，变化油门输入调节拉力测得。 电机温度为100%油门下电机运行10分钟温度。
Under the environment of sea level altitude, the data above is measured in room temperature of 25°C. 

The throttle input is able to adjust the tension, and the motor temperature is the temperature of the rated throttle running for 10 minutes.
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工作电压 螺旋桨 油门 拉力 电流 输入功率 转速 效率 电机机壳温度
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